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Referat af bestyrelsesmøde 1. juli 2024 

 

Mødedeltagere:  Brian, C-J, Jan, Lena, & Povl  

 

Fraværende: Anne Lise 

 

Pkt. 1 Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde. 

Referatet af mødet 3. juni 2024 blev godkendt. 

 

Pkt. 2 Nyt fra foreninger. 

DPF - Intet at bemærke 

 

DIF - Intet at bemærke 

 

DGI - Stafet P96  

34 spillende deltagere – godt arrangement 

 

Fælleskontoret/KTIS/TK - Intet at bemærke 

 

Pkt. 3 Gennemgang af nye og kørende sager. 

A: Status på trivsel – intet at bemærke 

 

B: Strategiseminar efterår 2024 – dato i efteråret (lørdag) – afholdes 7. december 2024 kl. 

10-15. Forslag til motiverede emner kan sendes til Brian løbende. 

 

C: Kørsel – Rammerne blev drøftet. Brian fremsender udkast til opdaterede retningslinjer, som 

vil være gældende for sæson 2025  

 

D: Vedligehold, indendørs – bliver i august 2024. C-J skriver ud om frivillige når tiden nærmer 

sig, herunder foretages der opfølgning på udendørsarealerne. Brian iværksætter indkøb at 

træbehandling til borde- og bænkesæt. 

 

E: TAPS og tutten – åbner 5. august 2024 i Badmintonhallen. 

 

F: Aktiviteter AUG/SEP/OKT – Vi talte om, at der er en del arrangementer, jf. i øvrigt 

aktivitetsoversigten – Brian udsender liste med henblik på at finde hjælpere til de mange 

arrangementer. 
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Pkt. 4 Regnskab.  

Regnskab for juni 2024 – Blev taget til efterretning 

 

Pkt. 5 Åben for tilføjelser. 

Lena: 

Forslag at køkkendøren holdes åben om sommeren. Kan holdes åben, dog ikke når det er 

regnvejr. 

C-J: 

Klubben forestår selv fjernelse af ukrudt i bed foran hallen. Vi talte om forskellige projekter i 

forhold til hallen. Bedsteforældredag var ikke en stor succes pga. manglende tilslutning. Der 

indkøbes grise i stærke farver til klubbens brug. Muligt samarbejde med Skelgårdsskolen i det 

kommende skoleår blev drøftet – Brian inviterer til en drøftelse. Messingpetanque er ikke 

særligt velbesøgt om onsdagen, men dette fører ikke til ændringer. 

Brian: 

Grillpetanque deltagelse fra ikke-medlemmer er samme pris som for medlemmer, men 

deltager ikke i spil på dagen. Der er fortsat lugtgener fra kloak i hallen – C-j tager endnu 

engang fat i den ansvarlige ved kommunen. 

 

Pkt. 6 Næste b-møde. 

Mandag den 5. august 2024 kl. 19-21. 

Spillerudvalgsformanden inviteres til at deltage i starten af mødet til drøftelse af slutspil og 

plan for vinteren m.v. 

 

01.07.2024 

 

Referent: Povl Christensen 

 


